
ZELENA JAMA
• Premajhna

dejavnost
nekaterih
organizacij v KS

Nedavni redni sestanek osnovne
organizacije ZK Zelena jama je bfl
zelo živahen. Najprej smo se sezna-
nili s položajem na Poljskem, z ira-
ško-iranskem sporom in oceno obi-
ska romunskega predsednika Cau-
sesca pri nas. Nato je kadrov&ka ko-
misija poročala, da je za namestnika
sekretarja OO ZK predlagala mlado
komunistko Tanjo Drevenšek iz
Vzajemne ulice, dva mlajša krajana
za kandidatski tečaj pri OK ZK prcd
sprejemom v naše vrste in Janeza Er-
javca za našega delegata v svet ZK

krajevne skupnosti. Po krajši raz-
pravi smo predloge soglasno polrdili.

Razprava se je razživela ob pred-
logu za predsedstvo naše KS, ki naj bi
bOo sestavljeno iz delegatov vseh or-
ganizacij, društev in krajevne sa-
mouprave. Sekretar naše osnovne
organizacije Anton Centa je posebej
poudaril, da moramo pri prihodnjan
delu skrbeti za boljšo koordiiiaci)o
akcij in uresničitev skupnfli nalog.
Ob tem smo ugotovii, da nekatere
organizacije »šepajo«. zalo bomože
do prihodnje seje pripravii pregled
nad družbenopolitičniin ddovanjem
v naši KS. Ob tem so razpravljalci
opozorili tudi na prešibko sodelova-
nje z Našo skupnost jo in z že kar uve-
Ijavljenim gtasflooi »Zdcna jama«.
Ža bol jše delo organizacij je pravgo-
tovo potrebno dobro iuformranje.
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